



TAKAFUL IKHLAS FAMILY BERHAD (200201025412)

IKHLAS Point, Tower 11A, Avenue 5,
Bangsar South, No. 8, Jalan Kerinchi, 59200 Kuala Lumpur
tel: 03-2723 9999 fax: 03-2723 9998 call centre: 03-2723 9696
website : www.takaful-ikhlas.com.my

PENYERAHAN HAK MUTLAK (WAKAF)

Saya/Kami (Nama Peserta)
No K/P dari
(selepas dari ini dirujuk sebagai "Penyerah Hak")
sebagai balasan dan bayaran berjumlah RM10.00 yang dibayar pada hari ini oleh
(Penerima Wakaf, selepas ini dirujuk sebagai "Penerima Serah Hak),
Nombor Syarikat yang beralamat di
dengan ini,
menyerahkan dan memindahkan kepada Penerima Serah Hak, 5% 10% 15% 20% 25% 30%
(sila pilih satu yang berkenaan) daripada Manfaat Perlindungan yang berbayar di bawah Sijil No
yang dikeluarkan oleh Takaful Ikhlas Family Berhad, ke atas Peserta/Syarikat
(nama Orang Yang Dilindungi) bertarikh pada
(tarikh sijil), secara mutlak, semua hak,hak milik dan kepentingan saya seperti terkandung di dalam sijil
tersebut.

Saya mengakui bahawa dengan pembayaran kepada Penerima Serah Hak segala wang dan/atau segala
manfaatnya termasuklah PIA dan/atau PRIA dan/atau jumlah unit pelaburan, saya/kami bersetuju akan
melepaskan Takaful Ikhlas Family Berhad sepenuhnya daripada segala liabiliti dan segala tanggungjawab di bawah
sijil tersebut sekiranya terdapat apa-apa tuntutan dari mana-mana pihak berkenaan dengan Manfaat Perlindungan
dibawah sijil ini.

Saya juga berjanji bahawa saya tidak akan melakukan secara sedar atau tidak membenarkan apa-apa dilakukan yang
boleh menyebabkan sijil ini terbatal atau dibatalkan atau Penerima Serah Hak dihalang daripada menerima atau
kehilangan hak menerima Manfaat Perlindungan yang perlu dibayar di bawah sijil ini.

Saya juga mengakui ini adalah penyerahan hak saya yang pertama dan saya belum pernah membuat apa-apa
penyerahan hak ke atas sijil sebelum ini.

DIPERAKUI dengan tandatangan dan/atau cop kami pada hari dan tarikh yang tertera di bawah.

Ditandatangani di hadapan saksi pada tarikh pada haribulan Tahun

Tandatangan Saksi*

Nama Penuh
No K/P
Alamat

Tandatangan Penyerah Hak

Nama Penuh
No K/P
Alamat

*Saksi mesti berusia lebih dari 18 tahun

Penyerahan Hak ini telah didaftarkan pada hari ini di Ibu Pejabat Takaful Ikhlas Family Berhad

Tarikh Pegawai Yang Di beri Kuasa

NOTA:

1. Seseorang Penyerah Hak hendaklah melebihi umur lebih dari 16 tahun atau kebenaran bertulis ibubapa/penjaga diperlukan.
2. Dokumen ini perlu dimeterai setemnya yang ditetapkan oleh Undang-Undang Setem Duti di Negara ianya dikeluarkan.
3. Borang ini dikeluarkan oleh Takaful Ikhlas Family Berhad atas budi bicara, namun Syarikat tidak bertanggungjawab di atas kesahihan atau kebenaran Penyerahan hak tersebut, atau kesannya ke atas pihak-pihak yang terlibat.